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Interpelacja dotycząca udzielenia wsparcia dla lubelskich rzemieślników w 

ramach miejskich konkursów 

Zwracam się z prośbą o przygotowanie i wprowadzenie programu wsparcia wobec 

lubelskich rzemieślników prowadzących swoją działalność w miejskich zasobach lokalowych. 

Sytuacja wywołana pandemią i rosnącą inflacją, mocno uderzyła w lubelską branżę rzemieślniczą, 

powodując zamknięcie przez wielu z nich swoich warsztatów i pracowni. Ci którzy wciąż 

funkcjonują na rynku, bardzo często rozważają zakończenie swojej działalności wobec rosnących 

kosztów i braku właściwych rozwiązań pomocowych. 

W mojej ocenie istotnym wsparciem na tym polu ze strony Urzędu Miasta byłoby 

uruchomienie programu grantowego pozwalającego w ramach procedury konkursowej przyznawać 

im środki pieniężne np. na działania edukacyjne. W związku z tym, że problem dotyczy przede 

wszystkim zawodów ginących (takich jak kaletnik, zdun, czapkarz, zegarmistrz) prowadzone przez 

nich warsztaty i lekcje pokazowe, byłyby szansą na rzetelną edukację dzieci i młodzieży, a 

jednocześnie poprzez miejskie granty, byłyby dla nich istotnym zastrzykiem finansowym. 

Podobny program skierowany został już do lubelskich działkowców, uważam zatem, że 

rozszerzenie takiego działania o lubelskich rzemieślników, byłoby krokiem we właściwym 

kierunku. 

Jednocześnie analizując obecną sytuację budżetową i środki jakie kierowane są na podobne 

działania, uważam, że w bieżący roku moglibyśmy przeznaczyć na ten cel około 200 tys złotych, co 

pozwoliłoby w ramach procedury konkursowej przyznać granty kilkunastu beneficjentom. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się moją propozycją i rozważenie możliwości wprowadzenia 

jej w II półroczu bieżącego roku. 

Z wyrazami szacunku 
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